
Zápisnica zo zasadnutia MsZ
konaného dňa 10. októbra 2022

Prítomní : Ing. Marta Vozáriková, primátor mesta 
Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu

Poslanci : Ing. Viktor Palko, MBA
Mgr. Tibor Mészároš
Pavol Koči
Ján Kovács
Štefan Ballók
Aneta Tolvajová

1. Otvorenie zasadnutia

Zasadnutie  MsZ  otvorila  a viedla  primátorka  mesta  Ing.  Marta  Vozátiková,  ktorá
skonštatovala,  že  je  prítomných  6  poslancov,  teda  rokovanie  MsZ  je  uznášania  schopné.
Predložila program rokovania MsZ.

Prítomní  poslanci  jednohlasne  schválili  program  rokovania  MsZ  v Čiernej  nad
Tisou.

(Hlasovanie:  za – Ing. Viktor Palko, MBA, Mgr. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Ján Kovács,
Štefan Ballók, Aneta Tolvajová; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Za zapisovateľa určuje: PhDr. Tünde Butkyová 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje: Ján Kovács 
Aneta Tolvajová

(Hlasovanie:  za – Ing. Viktor Palko, MBA, Mgr. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Ján Kovács,
Štefan Ballók, Aneta Tolvajová; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

3. Schválenie návrhovej komisie

Návrhová komisia: Ing. Viktor Palko, MBA
Mgr. Tibor Mészároš
Pavol Koči

1



(Hlasovanie:  za – Ing. Viktor Palko, MBA, Mgr. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Ján Kovács,
Štefan Ballók, Aneta Tolvajová; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)
4. Obnova kontokorentného úveru

Primátorka mesta predložila návrh na podpísanie dodatku k zmluve o kontokorentnom
úvere  na  preklenutie  časového  nesúladu  medzi  príjmami  a výdavkami  mesta.  Zároveň
predložila aj stanovisko hlavného kontrolóra k dodržaniu podmienok na prijatie návratných
zdrojov financovania kontokorentného úveru z VÚB a.s.

Prítomní  poslanci  brali  na vedomie  stanovisko hlavného kontrolóra  k dodržaniu
podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania kontokorentného úveru z VÚB a.s.

Prítomní  poslanci  jednohlasne  schválili  prijatie  dodatku  k Zmluve
o kontokorentnom  úvere  č.  951/2017/UZ  na  preklenutie  časového  nesúladu  medzi
príjmami  a výdavkami  mesta  nasledovne:  od  16.10.2022  do  29.12.2022  vo  výške  €
100.000,--  (slovom:  jedenstotisíc  EUR);  od  30.12.2022  do  31.12.2022  vo  výške  €  10,--
(slovom:  desať  EUR);  od  1.1.2023  do  31.5.2023  vo  výške  €  150.000,--  (slovom:
jedenstopäťdesiattisíc  EUR);  od 1.6.2023 do 15.10.2023 vo  výške €  100.000,--  (slovom:
jedenstotisíc EUR) s nasledovnými parametrami: 

- splatnosť úveru 1 rok od 16.10.2022 do 15.10.2023,
- zabezpečenie  blankozmenkou  dlžníka  a Dohoda  o vyplňovacom  práve

k blankozmenke.
(Hlasovanie:  za – Ing. Viktor Palko, MBA, Mgr. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Ján Kovács,
Štefan Ballók, Aneta Tolvajová; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

5. Odpredaj K3, K4 – kúpno-predajné zmluvy

Primátorka mesta predložila vypracované kúpno-predajné zmluvy právnym zástupcom
mesta na odpredaj objektov kotolne K3 a K4.

Prítomní  poslanci  jednohlasne  schválili  kúpno-predajnú  zmluvu  medzi  Mesto
Čierna nad Tisou a SLOV-UKRA TRANS s.r.o., IČO: 36578274 na odkúpenie kotolne K4
so súpisným číslom 312, ležiacej na parcele KNC 324/4, k.ú. Čierna nad Tisou za kúpnu
cenu € 18.750,-- (slovom: osemnásťtisícsedemstopäťdesiat EUR).
(Hlasovanie:  za – Ing. Viktor Palko, MBA, Mgr. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Ján Kovács,
Štefan Ballók, Aneta Tolvajová; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

Prítomní  poslanci  jednohlasne  schválili  kúpno-predajnú  zmluvu  medzi  Mestom
Čierna  nad  Tisou  a Bc.  Jaroslavom  Čechom  a manželkou  Hajnalkou  Čechovou,  rod.
Takáčovou na odkúpenie kotolne K3 so súpisným číslom 311, ležiacej  na parcele  KNC
59/2, k.ú. Čierna nad Tisou za kúpnu cenu € 8.050,-- (slovom: osemtisícpäťdesiat EUR).
(Hlasovanie:  za – Ing. Viktor Palko, MBA, Mgr. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Ján Kovács,
Štefan Ballók, Aneta Tolvajová; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

6. Jesenná deratizácia

Prednosta  mesta  informoval,  že  mesto  obdŕžalo  výzvu  od  RÚVZ  na  vykonanie
pravidelnej jesennej deratizácie. 
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Prítomní poslanci jednohlasne schválili  zadanie objednávky č. 15/2200020, ktorej
predmetom je plošná deratizácia mesta – JESEŇ 2022 v celkovej sume € 550,-- (slovom:
päťstopäťdesiat EUR) s DPH.
(Hlasovanie:  za – Ing. Viktor Palko, MBA, Mgr. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Ján Kovács,
Štefan Ballók, Aneta Tolvajová; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

7. Rôzne

Primátorka  mesta  informovala  prítomných,  že  prebehlo  jednanie  medzi  ňou,
zástupcom primátora mesta a p. Furom zástupcom spoločnosti FURA, ktorá nám v súčasnosti
zabezpečuje vývoz TKO. Spoločnosť požaduje navýšenie mesačných platieb za vývoz o 15%.
Uviedla, že počas jednania sa dohodli o navýšení 10%, ktoré žiada spätne, čo sa však nedá,
ale navýšenie by malo byť od novembra 2022 mesačne by to činilo cca o 1200 EUR viac.
Navýšenie  žiadal  z dôvodu  zvýšených  nákladov  a navrhol  urobiť  dohodu  do  konca  roka
a v novom roku by vyvolal jednanie s novým vedením mesta na zvyšné obdobie do konca
júna 2022 dokedy je platná zmluva na vývoz. Prítomní poslanci brali na vedomie informáciu
primátorky mesta. 

Primátorka  mesta  predložila  žiadosť  riaditeľa  ZŠ  s VJM  v Čiernej  nad  Tisou
o dofinancovanie  prevádzkových  nákladov  vo  výške  €  1.679,--  z dôvodu  navýšenia
mesačných  splátok  zemného  plynu.  Dodala,  že  školy  majú  a budú  mať  problém
s vyfinancovaním mesačných nákladov. 

Prítomní  poslanci  jednohlasne schválili  vykonanie rozpočtovej  zmeny vo výške €
1.679,--  (slovom:  jedentisícšesťstosedemdesiatdeväť  EUR)  pre  ZŠ  s VJM  –  Alapiskola,
Zimná 6, Čierna nad Tisou za účelom dofinancovania prevádzkových nákladov (revízie).
(Hlasovanie:  za – Ing. Viktor Palko, MBA, Mgr. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Ján Kovács,
Štefan Ballók, Aneta Tolvajová; proti – 0 poslancov; zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

Ďalej primátorka mesta informovala, že ZUŠ zriadila tanečnú sálu v priestoroch ZŠ
s VJS v Čiernej nad Tisou, ale keďže v triedy sú parkety nie sú vhodné na tanec preto je
potrebné položiť plávajúcu podlahu do tanečnej sály, kde požiadali o dotáciu mesto. 

Ing. Palko požiadal náčelníka MsP, aby kontaktoval firmu, ktorá zabezpečuje odchyt
túlavých psov, nakoľko na území mesta sa pohybujú minimálne 3 túlavé psíky. 

8. Záver

Keďže viacej pripomienok zo strany poslancov nebolo primátorka mesta poďakovala
prítomným za účasť a ukončila rokovanie MsZ. 
 

Ing. Peter Brázda, PhD.       Ing. Marta Vozáriková
    prednosta MsÚ            primátor mesta

Overovatelia zápisnice: Ján Kovács
Aneta Tolvajová
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Zapísala: PhDr. Tünde Butkyová
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